
PROTOKÓŁ Nr 2/18
z posiedzenia Komisji ds. Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie 

z dnia 14 grudnia 2018 r.

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków Komisji, co stanowi o prawomocności obrad
- lista obecności w załączeniu.

Ponadto w posiedzeniu komisji udział wzięli:
- Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa,
- Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta,
- Pani Magdalena Sokołowska – Kierownik Wydziału Inwestycji 
-lista obecności w załączeniu.

Porządek posiedzenia:

1. Omówienie  i  zaopiniowanie  projektów  uchwał  głosowanych  na  III  sesji  Rady
Miejskiej w Augustowie:
a) w sprawie uchwalenia budżetu miasta na rok 2019 wraz z autopoprawką,
b) w sprawie zmian Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Miasta  Augustowa na lata

2019-2033,
c) w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Augustowie w sprawie wyrażenia zgody na

przystąpienie  do  realizacji  projektu  pn.  „Poprawa efektywności  energetycznej  poprzez
modernizacją oświetlenia ulicznego na terenie Miasta Augustów” ,

d) w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2018,
e) w sprawie  zmian Wieloletniej  Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2018-

2033.
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Posiedzenie Komisji ds. Budżetu w Augustowie otworzyła  Pani Aleksandra Maria
Sigillewska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu.  Przedstawiła proponowany porządek
obrad /18:18/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /18:39/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu  zapytała,
czy są wnioski do porządku posiedzenia /18:53/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik zgłosił wniosek, aby budżet miasta nie był uchwalany
na sesji 17 grudnia, ponieważ radni nie muszą tego robić na „chybcika”. Autopoprawka goni
autopoprawkę.  Zaproponował  zdjęcie  projektu  uchwały  z  porządku  obrad  sesji  i
 przeanalizowana jej w styczniu /19:00/. 

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /21:47/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /21:49/.

Pani Magdalena Sokołowska – Kierownik Wydziału Inwestycji  /22:16/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /22:18/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /22:29/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /22:30/.

Pan  Marcin  Kleczkowski  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zgłosił  wniosek
o przegłosowanie porządku obrad w proponowanej wersji /22:31/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /22:46/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /23:10/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /23:14/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej  powtórzył swój wniosek /
23:15/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta  zgłosił wniosek o zaopiniowanie projektu
uchwały, która jest bardzo istotna do realizacji /23:20/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż z racji tego,
że będzie przedkładał ww. projekt uchwały na sesji Rady Miejskiej, to zgłasza drugi wniosek
dotyczy  zaopiniowania  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Rady  Miejskiej
w Augustowie  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  do  realizacji  projektu  pn.
„Poprawa efektywności energetycznej poprzez modernizacją oświetlenia ulicznego na terenie
Miasta Augustów” /23:26/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /24:12/.
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Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /24:14/.

Głos w dyskusji – brak włączonego mikrofonu /24:28/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /24:30/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /24:32/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /24:35/.

Głosy w dyskusji – brak włączonego mikrofonu /24:36/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /24:41/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /24:46/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /25:47/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /25:48/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /25:52/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /26:10/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /26:12/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /26:13/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /26:17/.

 Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /26:19/.

Pan  Marcin  Kleczkowski  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  doprecyzował  wnioski,
wycofał pierwszy wniosek. Wniósł o wprowadzenie do porządku obrad wydanie opinii na
temat projektu uchwały, która została przywołana /26:25/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /27:01/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /27:05/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /27:06/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /27:11/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /27:16/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /27:20/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu  zapytała,
kto z Państwa  Radnych  jest  za  wprowadzeniem  do  porządku  obrad  projektu  uchwały  w
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sprawie   zmiany Uchwały Rady Miejskiej  w Augustowie  w sprawie  wyrażenia  zgody na
przystąpienie  do  realizacji  projektu  pn.  „Poprawa  efektywności  energetycznej  poprzez
modernizacją oświetlenia ulicznego na terenie Miasta Augustów”. Stwierdziła, że w wyniku
przeprowadzonego  jawnego  głosowania  wniosek  został  przyjęty  jednogłośnie  pozytywnie
4 głosami za,  przy braku głosów przeciwnych i  przy braku głosów wstrzymujących się  /
27:33/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /28:01/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu  poddała
pod głosowanie porządek z  przyjętą  zmianą.  Stwierdziła,  że  w wyniku przeprowadzonego
jawnego głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie 4 głosami za, przy braku
głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /28:02/.

Ad. pkt 1a 
Omówienie  i  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  miasta
na rok 2019.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu  poprosiła
Pana Sławomira  Sieczkowskiego  –  Skarbnika  Miasta  o  omówienie  projektu  uchwały  w
sprawie uchwalenia budżetu miasta na rok 2019 wraz z autopoprawką /28:18/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta omówił procedurę uchwalania budżetu   /
28:41/.

Pan Leszek Stanisław Cieślik /29:34/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /29:38/.

Głos w dyskusji – brak włączonego mikrofonu /29:46/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /29:50/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /30:51/.

Pan  Sławomir  Sieczkowski  –  Skarbnik  Miasta  przystąpił  do  omawiania  przedłożonej
autopoprawki do projektu uchwały /30:55/.

Pani Magdalena Sokołowska – Kierownik Wydziału Inwestycji /30:58/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /31:00/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /31:02/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /32:23/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /32:29/.

Pani Magdalena Sokołowska – Kierownik Wydziału Inwestycji /36:14/.
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Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /36:16/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /36:29/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /36:31/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /37:22/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /37:25/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa /38:00/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /40:32/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa /40:33/.

Głosy w dyskusji – brak włączonego mikrofonu /41:20/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa /41:21/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /42:03/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /43:29/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /44:16/.

Głos w dyskusji /47:39/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /47:40/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /47:42/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /47:44/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /47:56/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /48:03/.

Głosy w dyskusji /48:06/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /48:07/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /48:12/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /48:13/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /48:16/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /48:18/.
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Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /48:21/.

Głosy w dyskusji /48:27/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /48:30/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /48:34/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /48:35/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /48:36/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /48:37/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /48:39/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /48:40/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /48:42/.

Pan Marcin Kleczkowski – Przewodniczący Rady Miejskiej /48:44/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /51:42/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /52:08/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /53:34/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /53:47/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu  zapytała,
kto z Państwa  Radnych  jest  za  pozytywną  opinią  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia
budżetu miasta na rok 2019 wraz z autopoprawką. Stwierdziła, że Komisja ds. Budżetu w wyniku
przeprowadzonego jawnego głosowania projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 2 głosami
za, przy 1 głosie przeciwnym i przy 1 głosie wstrzymującym się /55:42/.

Ad. pkt 1b  
Omówienie  i  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Miasta Augustowa na lata 2019-2033.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu  udzieliła
głosu  Panu  Sławomirowi  Sieczkowskiemu  –  Skarbnikowi  Miasta  z  prośbą  o  omówienie
projektu uchwały /56:13/

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta omówił projekt uchwały /56:23/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu poddała
projekt uchwały pod głosowanie,  który w wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania
został  zaopiniowany pozytywnie 2 głosami za,  przy 1 głosie  przeciwnym i  przy 1 głosie
wstrzymującym się /57:33/.
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Ad. pkt 1c  
Omówienie i zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej
w Augustowie w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn. „Poprawa
efektywności  energetycznej  poprzez  modernizacją  oświetlenia  ulicznego  na  terenie  Miasta
Augustów”.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  projektowi  uchwały  w  sprawie  zmiany
Uchwały Rady Miejskiej w Augustowie w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji
projektu pn.  „Poprawa efektywności  energetycznej  poprzez modernizacją oświetlenia ulicznego na
terenie Miasta Augustów” /58:00/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu  udzieliła
głosu Pani Mirosławowi Karolczukowi – Burmistrzowi Miasta /58:00/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa /58:20/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:01:05/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa /1:01:19/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:02:31/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa /1:02:40/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /1:03:10/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa /1:03:18/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu  poddała
projekt uchwały  pod  głosowanie.  W  wyniku  przeprowadzonego  jawnego  głosowania
Komisja ds. Budżetu projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Augustowie
w sprawie  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  do  realizacji  projektu  pn.  „Poprawa  efektywności
energetycznej poprzez modernizacją oświetlenia ulicznego na terenie Miasta Augustów” zaopiniowała
jednogłośnie pozytywnie 4 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów
wstrzymujących się /1:04:08/.

Ad. pkt 1d  
Omówienie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2018.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmian budżetu
miasta na rok 2018 /1:04:32/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu  udzieliła
głosu Pani Sławomirowi Sieczkowskiemu – Skarbnikowi Miasta /1:04:32/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta omówił projekt uchwały /1:04:45/.

Głosy w dyskusji /1:08:15/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:08:18/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:08:21/.
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Głosy w dyskusji /1:08:22/.
Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:08:29/.

Głos w dyskusji /1:08:30/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:08:31/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:08:35/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:08:38/.

Głosy w dyskusji /1:09:44/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:09:46/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:15:54/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:16:22/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:16:50/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:16:53/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:17:17/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:17:18/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:17:20/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /1:17:22/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /1:17:23/

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu   poddała
projekt uchwały pod głosowanie. Komisja ds. Budżetu w wyniku przeprowadzonego jawnego
głosowania  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  budżetu  miasta  na  rok  2018  zaopiniowała
jednogłośnie pozytywnie 4 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów
wstrzymującym się /1:17:25/.
     
Ad. pkt 1e  
Omówienie  i  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie   zmian  Wieloletniej  Prognozy
Finansowej Miasta Augustowa na lata 2018-2033.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  projektowi  uchwały  w  sprawie  zmian
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2018-2033 /1:17:49/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu  udzieliła
głosu Panu Sławomirowi Sieczkowskiemu – Skarbnikowi Miasta /1:17:49/.

Pan Sławomir Sieczkowski  –  Skarbnik  Miasta  oznajmił,  że  w  projekcie  ww.  uchwały
została przyjęta niewłaściwa formuła prawna, zostanie złożona autopoprawka, ponieważ do
tej pory Wieloletnia Prognoza Finansowa Miasta Augustowa była na lata 2018-2031. Tytuł tej
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uchwały  będzie  brzmiał:  w  sprawie  zmian  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta
Augustowa na lata 2018-2031. W treści § 1 dokonana będzie zmiana WPF wraz z prognozą
długu polegających na wydłużeniu okresu prognozy o 2 lata, czyli do roku 2033 /1:17:59/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu   poddała
pod głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta
Augustowa  na  lata  2018-2033.  Komisja  ds.  Budżetu  w wyniku przeprowadzonego jawnego
głosowania,  zaopiniowała  jednogłośnie  pozytywnie  4  głosami  za,  przy  braku  głosów
przeciwnych  i  przy  braku  głosów  wstrzymującym  się.  Zamknęła  posiedzenie  komisji  /
1:19:24/.

Protokołowała: Przewodniczyła:
/Beata Filipow/                                                          

Przewodnicząca
                                                                                                      Komisji ds. Budżetu
                                                                                             Rady Miejskiej w Augustowie

                                                                                             Aleksandra Maria Sigillewska

Członkowie Komisji:   
Leszek Stanisław Cieślik
Marcin Kleczkowski                                                                    
Izabela Agnieszka Piasecka                                               
              
                                                                                 
Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 


